

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTERE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

COMMUNIQUE N° 2026/00000031 /C/MINFI/SG PORTANT PUBLICATION DU
RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT
N°00012/AONR/CIPM/2025 DU 03 JUIN 2025 POUR LA SELECTION D'UN CABINET CHARGE
DE REALISER L'AUDIT COMPTABLE ET FINANCIER DU PROJET D'APPUI A LA SECURITE
ALIMENTAIRE DANS LES TERRITOIRES RURAUX AU CAMEROUN (SECAL).

FINANCEMENT : CONVENTIONS C2D PILOTAGE

Le Ministre des Finances, Maître d'Ouvrage du C2D Pilotage, porte à la connaissance, des candidats ayant participé à la Consultation dont l'objet est susmentionné, que le **Cabinet FORVIS MAZARS CAMEROUN SA, B.P. : 3791 DOUALA – CAMEROUN, TEL : (237) 675 29 12 53** a été déclaré attributaire du marché relatif à ladite Consultation pour un montant Toutes Taxes Comprises **FCFA TTC 76 320 000** et un délai d'exécution de trois cent (300) jours calendaires, soit **soixante (60) jours calendaires** pour chacun des cinq exercices à auditer.

Le Cabinet retenu est par conséquent invité à bien vouloir prendre l'attache du STADE-C2D pour la suite de la procédure.

Les autres candidats n'ont pas été retenus au motif que la note globale après pondération était inférieure à celle du candidat retenu.

Par ailleurs, les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine dès publication du présent communiqué, y compris leur caution de soumission, à l'exception de l'exemplaire destiné à l'organisme en charge de la régulation des marchés publics.

Passé ce délai, ces offres seront détruites. /-

Yaoundé, le 08 JAN 2026

Le Ministre des Finances
Maître d'Ouvrage du C2D Pilotage

Ampliations :

- MINMAP.
- ARMP : pour publication
- DRF/MINFI ;
- CIPM/MINFI
- STADE -C2D
- Cameroon Tribune : pour publication ;
- Affichage
- Chronos/Archives



Louis Paul MOTAZE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTÈRE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

00000031
PRESS RELEASE N° 2026/R/MINFI/SG PUBLISHING THE RESULTS
OF THE RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER N°00012/AONR/CIPM/2025
OF 03 JUNE 2025 FOR THE SELECTION OF A FIRM CHARGED TO CARRY OUT THE
ACCOUNTING AND FINANCIAL AUDIT OF THE FOOD SECURITY SUPPORT PROJECT IN
RURAL TERRITORIES IN CAMEROON (SECAL)

FINANCING: C2D PILOTING AGREEMENTS

The Minister of Finance, Project Manager of C2D Pilotage, informs the candidates who participated in the Consultation whose purpose is mentioned above that the **FORVIS MAZARS CAMEROUN SA** audit Firm, B.P. : 3791 DOUALA – CAMEROUN, TEL : (237) 675 29 12 53, has been declared the winner of the contract relating to the said Consultation for an amount, all taxes included, of FCFA 76 320 000 and for an execution deadline of three hundred (300) calendar days, that is, sixty (60) calendar days for each of the five exercises to be audited.

The selected Firm is therefore invited to contact STADE-C2D for the continuation of the procedure.

The other candidates were not selected on the grounds that the overall weighted score was lower than of the successful candidate.

Furthermore, unsuccessful bidders are requested to collect their bids within two weeks of publication of this press release, including their bid bond, with the exception of the copy intended for the organization in charge of the Regulation of Public Contracts.

After this period, these offers will be destroyed. /-

Yaounde, the 08 JAN 2026

Ampliations:

- MINMAP.
- ARMP
- DRF/MINFI ;
- CIPM/MINFI
- STADE -C2D
- Cameroon Tribune
- Affichage
- Chronos/Archives



The Minister of Finance
Project Owner of C2D Pilotage

LOUIS PAUL MOTAZE